

المحترمين
السادة الأفاضل / هيئة الأوراق المالية والسلع
دولة الإمارات العربية المتحدة
فاكس: 971-2-626-3997

المحترمين
السادة الأفاضل / سوق دبي المالي
دولة الإمارات العربية المتحدة
فاكس : 971-4-331-5148
971-4-332-8838

تحية طيبة وبعد ،،،

مزااد شركة مستشفيات الضمان الصحي

تعلن شركة أجيليتي انها تقدمت للمزااد على شركة مستشفيات الضمان الصحي (تحت التأسيس) في الكويت. وشركة مستشفيات الضمان الصحي هي شركة كويتية تحت التأسيس برأسمال 318 مليون دينار كويتي. ولتأسيس الشركة يتطلب من المستثمرين دفع 30% من رأس المال. ويتوجب على المستثمر الاستراتيجي المزايدة على 26% من ال 30% المطلوبة للتأسيس اي ما يعادل 24.8 مليون دينار كويتي بالإضافة إلى 826.8 ألف دينار كويتي كعلاوة إصدار ليصبح المبلغ الإجمالي 25.6 مليون دينار كويتي. وهي قيمة العرض الذي تقدمت به أجيليتي دون احتساب العلاوة الاختيارية التي قدمتها الشركة والتي بلغت 50,000 دينار كويتي.

وتفيد أجيليتي انها لم تتسلم الرد بعد وستفيدكم بأي مستجدات أخرى في هذا الخصوص.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،

فاس

رئيس مجلس الإدارة/العضو المنتدب
طارق عبد العزيز السلطان



November 30, 2011

Dubai Financial Market

United Arab Emirates

Fax: 971-4-331-5148

Securities and Commodities Authority

United Arab Emirates

Fax: 971-2-627-4600

Kuwait Health Assurance Company Auction

Agility the public warehousing company announced that it has entered an auction for the Kuwait Health Assurance Company (KHAC) yesterday.

KHAC is company under establishment (تحت التأسيس) with a capital of 318m. The required equity to establish the company is 30% of the capital. The strategic investor is requirement to bid for 26% of the 30% which makes around KD 24.8 million plus a share premium of 1 fils per share (KD 826,800). A total of around KD25.6 million which is Agility's bid value excluding the optional premium of KD 50,000.

However, the company hasn't received any reply yet. The Company will keep you updated with any progress on this matter.

Best Regards



Tarek Sultan
Chairman and Managing Director

